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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2020/21:982 Effekterna av corona på statliga bolags underleverantörer

Sverige är som ett litet exportberoende land mycket svårt utsatt när 
coronaviruset stänger ned resten av världen, även om vi håller samhället 
förhållandevis öppet och fungerande.

Staten har, tack vare riksdagen, tagit ett stort ansvar för att mildra de 
ekonomiska effekterna av coronaviruset för företag och arbetstagare.

Men när det kommer till de statliga bolagen verkar det som att man missat att 
man även där behöver ta ett ansvar för att underleverantörer inte ska behöva 
avskeda människor i sina verksamheter.

Svenska Vattenfall är ett exempel som skulle behöva lyftas i sammanhanget 
eftersom de kräver att underleverantörerna strikt följer betalplanen. Detta trots 
att man har kännedom om att underleverantörernas leverantörer återfinns i delar 
av världen som är helt nedstängda och inte kan leverera.

Detta får naturligtvis enorma konsekvenser för underleverantörer som då 
plötsligt står inför likviditetsbrist, varsel och uppsägning av nyckelpersoner och 
till slut konkurs.

Statens bolag borde därför se över vad de kan göra för att återstarten av Sverige 
ska ske så fort och så smidigt som möjligt genom att mildra effekterna av 
coronakrisen i sina egna avtal.

Sverige behöver företag och företagare, både nu och när den svenska ekonomi 
ska återstartas.

Med anledning av detta vill jag fråga näringsminister Ibrahim Baylan:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att de statliga bolagen ska 
kunna mildra effekterna av coronakrisen för sina underleverantörer?

Från Riksdagsförvaltningen
2020-12-11
Besvaras senast
2020-12-28
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………………………………………

Ann-Sofie Alm (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


